

企鹅制冷-风冷式冷水机

产品名称	企鹅制冷-风冷式冷水机
公司名称	温州企鹅制冷科技有限公司
价格	1.00/台
规格参数	品牌:企鹅 型号:QE-F
公司地址	温州市龙湾区永中街道龙池巷13弄8号
联系电话	0577-86895511-18966272575 18966272575

产品详情

性能特点

- h 本系列冷却温度5—35 ，可根据客户需要订制更低的冷却温度；
- h 微电脑控制系统运作，温度精度达到 ± 1 ；
- h 压缩机与水泵均有过载保护装置，具有延长其使用寿命；
- h 多得保护装置（防冻保护，高低压保护，流量保护），保障系统安全；
- h 水箱采用不锈钢制作，并有保温层，冷冻管均有保温层，提高制冷效率。

the performance characteristics of

h this series of cold temperature for 5 to 35 ，can be made according to customers need to lower the cooling temperature;

h the microcomputer control system, the temperature accuracy is + / - 1 ；

h compressor and pump has the overload protection device, prolong its service life ；

h more protection device (antifreeze protection, high and low voltage protection, flow protection), to ensure the safety of system;

h water tank made of stainless steel and has the thermal insulation layer, frozen tube has the thermal insulation layer, improve the refrigeration efficiency.

qe-fl系列广泛应用于注塑，挤出，吹瓶，淋膜，流延膜，电镀，制药，食品，超声波冷却，化工，无

纺布，印刷，制鞋等工业生产线，能精确控制现代化工业生产所需温度，提高生产效率和产品质量。企鹅工业冷水机设计合理，占地面积小，操作简便，节能环保，品质卓越。

qe - fl series are widely used with injection molding, extrusion, blow bottle, film, stretch film, electroplating, pharmaceutical, food, ultrasonic cooling, chemical industry, non-woven fabric, printing, footwear and other industrial production lines, can accurately control temperature required for modern industrial production, improve production efficiency and product quality. penguin industrial cold water machine design is reasonable, cover an area of an area small, easy operation, energy conservation, environmental protection, quality of excellence.